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PROTOKÓŁ Nr 1/W/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

- Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 24 lutego 2022 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość, natomiast obsługa techniczna posiedzenia była prowadzona w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1005. 

Uzgodniony przez przewodniczących poszczególnych komisji prowadzący posiedzenie:  

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni radni:                                              

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

3. Członkowie Komisji Oświaty   i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 

Lista obecności radnych w formie wydruku z programu E-Sesja stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu. Radni potwierdzili swoją obecność za pomocą systemu E-Sesja. Radny MIKOŁAJ 

CAR z powodu wystąpienia problemów technicznych swoją obecność potwierdził o godz. 916. 

Obecne osoby zaproszone: 

- Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 5/W/2021 z dnia 23 grudnia 2021 r. ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji 
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Oświaty i Spraw Społecznych. 

3. Zaopiniowanie materiałów na XXXV Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 28 lutego 2022 r.: 

a) informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Bielsk Podlaski w 

2021 r., 

b) powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

c) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Wykonanie dokumentacji na rozbudowę drogi powiatowej Rzepniewo – Hryniewicze 

Małe łącznie z przebudową mostu w m. Rzepniewo/, 

d) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Przebudowa drogi powiatowej Bielsk Podlaski – Strabla, odcinek Bielsk Podlaski - 

Stołowacz/, 

e) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego w rejonie Szkoły Podstawowej w m. Łubin 

Kościelny poprzez budowę wyniesionego przejścia dla pieszych/, 

f) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Dokumentacja na przebudowę drogi powiatowej Stryki do drogi wojewódzkiej/, 

g) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu 

/Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej w miejscowości Augustowo/, 

h) powzięcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty, zwolnienia w części z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, zwolnienia w części z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują rodziny wielodzietne oraz w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

i) powzięcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania zasobem 

mieszkaniowym gminy oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy, 

j) powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dot. projektu 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Bielsk Podlaski, 

k) powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

projektu statutów sołectw w Gminie Bielsk Podlaski, 

l) powzięcie uchwały w sprawie w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów 

przedterminowych Sołtysa Sołectwa Stryki, 

m) powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i ustalenia 

wysokości diet radnym Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

n) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski 

za 2021 rok. 

4. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2021 r. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do pkt 1)  
Prowadzący posiedzenie radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI otworzył wspólne 

posiedzenie komisji, przywitał wszystkich obecnych. Przypomniał klauzulę dotyczącą 

rozporządzenia o ochronie danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na 

ochronę danych osobowych osób fizycznych. Przedstawił proponowany porządek posiedzenia 

połączonych komisji. Uwag i innych propozycji do porządku posiedzenia nie zgłoszono.  

Z zapytaniem zwrócił się natomiast: 

Radny JERZY PAC 
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- Zapytał, w jaki sposób mieszkańcy gminy mogą uczestniczyć w posiedzeniach komisji, 

które odbywają się w formie zdalnej ? 

Po konsultacji z Wójtem Gminy RAISĄ RAJECKĄ, prowadzący posiedzenie ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował, że obowiązek prowadzenia transmisji dotyczy tylko 

posiedzeń Rady Gminy (sesji), natomiast osobisty udział mieszkańców w posiedzeniach 

komisji będzie możliwy w czasie, gdy posiedzenia komisji będą się odbywały w trybie 

stacjonarnym. 

Innych pytań nie zgłoszono, więc przystąpiono do głosowania nad porządkiem posiedzenia.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przeprowadzonym 

w formie elektronicznej przez członków poszczególnych komisji: 

Komisja Rewizyjna (5 obecnych, 5 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej (5 obecnych, brak 

MIKOŁAJA CARA, 5 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

Komisja Rewizyjna (5 obecnych, 5 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

 

Do pkt 2)  
Do protokołu Nr 5/W/2021 z dnia 23 grudnia 2021 r. ze wspólnego posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji Oświaty 

i Spraw Społecznych, którego treść została przekazana radnym w formie elektronicznej, nie 

zgłoszono uwag.        

Protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym przeprowadzonym w formie elektronicznej 

przez członków poszczególnych komisji:  

Komisja Rewizyjna (5 obecnych, 5 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej (5 obecnych, brak 

MIKOŁAJA CARA, 4 głosy „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

Komisja Rewizyjna (5 obecnych, 4 głosy „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

 

Do pkt 3a)  
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Bielsk Podlaski w 2021 r., 

stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.  

Na prośbę radnego JERZEGO CHILKIEWICZA, Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

poinformowała, że na najbliższą sesję Rady Gminy został zaproszony Komendant Powiatowy 

Policji, który przedstawi przedłożoną informację. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3b)  
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi Załącznik Nr 5 

do protokołu. Propozycje zmian zostaną przez Panią Skarbnik przedstawione na sesji Rady 

Gminy.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację komisji bez konieczności 

przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3c) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 

Wykonanie dokumentacji na rozbudowę drogi powiatowej Rzepniewo – Hryniewicze Małe łącznie z 

przebudową mostu w m. Rzepniewo, stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

W związku z dołączeniem na posiedzenie komisji radnego MIKOŁAJA CARA. prowadzący 

posiedzenie poprosił radnych o ponowne potwierdzenie quorum. Od tego momentu we 

wspólnym posiedzeniu komisji uczestniczyło 14 radnych. 

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  
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Do pkt 3d) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Przebudowa drogi powiatowej Bielsk Podlaski – Strabla, odcinek Bielsk Podlaski - 

Stołowacz/, stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. 

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3e) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego w rejonie Szkoły Podstawowej w m. Łubin 

Kościelny poprzez budowę wyniesionego przejścia dla pieszych/, stanowi Załącznik Nr 8 do 

protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3f) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Dokumentacja na przebudowę drogi powiatowej Stryki do drogi wojewódzkiej/, stanowi Załącznik 

Nr 9 do protokołu.  
Radny JERZY PAC 

- Zapytał, dlaczego ten temat tak szybko trafił pod obrady Rady Gminy ? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała, że temat został wprowadzony do porządku sesji w związku ze złożonym przez 

Powiat Bielski wnioskiem o dofinansowanie z budżetu gminy wykonania dokumentacji na to zadanie, 

ponieważ pojawiła się możliwość realizacji tej inwestycji. 

Radny JERZY PAC 

- Zwrócił uwagę, że będzie to kolejna warstwa nawierzchni asfaltowej na tej drodze. Radny wyraził 

swoje zdziwienie taką decyzją, ponieważ inne drogi, w ogóle  nie posiadające nawierzchni asfaltowej, 

bardzo długo czekają na remont. Przypomniał, że sołtysi (m.in. Jan Puchalski sołtys Sołectwa 

Bolesty), byli jakiś czas temu informowani, że w pierwszej kolejności należy remontować drogi bez 

utwardzonej nawierzchni, a dopiero potem można będzie remontować drogi posiadające zniszczoną 

nawierzchnie asfaltową. Skąd więc zmiana w sposobie kwalifikowania dróg do remontu ? Dlaczego 

podejmuje się decyzje przeciwne ? Radny zwrócił  uwagę na brak dobrej nawierzchni na drodze 

łączącej Łubin Kościelny ze Strykami. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Powtórzyła, że wprowadzenie pod obrady sesji tego tematu jest konsekwencją propozycji Powiatu 

Bielskiego dot. możliwości realizacji tej inwestycji. Pani Wójt podkreśliła, że jeśli Powiat złoży 

wniosek na inne działania, wówczas taki temat również zostanie przedłożony Radzie Gminy do 

rozważenia. Po raz kolejny wyjaśniła, że o budowie dróg gminnych decyduje gmina, natomiast w 

przypadku dróg, których zarządcą jest powiat lub województwo, Rada Gminy może zdecydować 

jedynie o dofinansowaniu inwestycji. Dodała, że omawiany odcinek drogi do Stryk jest w tragicznym 

stanie. Dotychczas w Strykach nie było większych inwestycji, podczas, gdy w Łubinie Kościelnym 

były i jeszcze będą zgodnie z zaplanowanymi zadaniami - też w 2022 roku .  

Radny JERZY PAC 

- Powiedział, że Wójt Gminy może złożyć do Powiatu wniosek o przebudowę innej drogi. Mówiąc o 

tym, radny zwrócił uwagę na brak dobrego dojazdu z Łubina Kościelnego do Stryk. Powiedział, że 

tam, gdzie jest bagno, nic się nie robi. Ze wsi nie ma żadnego objazdu.   

Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Zwróciła uwagę, że jeśli we wsi jest prowadzona inwestycja drogowa, wówczas należy 

liczyć się z pewnymi utrudnieniami. Pani Wójt zwracała już uwagę Powiatowemu Zarządowi 

Dróg, aby takich utrudnień było jak najmniej. Nie można zmusić Powiatu do realizowania 

innych inwestycji. Jeśli radni uznają, że ten wniosek nie zasługuje na uwzględnienie – można 
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go odrzucić.  

Radny JERZY PAC 

- Powiedział również o konieczności wyremontowania drogi - ostatnia droga gminna przed 

Brańskiem w stronę Bujnowa, która jest w bardzo złym stanie technicznym. Zdaniem radnego 

„robi się wszystko na złość”.  
Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Wyraziła zdziwienie wypowiedzią radnego. Podkreśliła, że  jest Wójtem dla wszystkich 

mieszkańców gminy i nie ma mowy o żadnej złości. Jednocześnie zwróciła uwagę, że radny 

ciągle jest niezadowolony, pomimo rozpoczęcia remontu drogi powiatowej z 

dofinansowaniem gminy, o której mówił radny oraz realizacji innych inwestycji w Łubinie 

Kościelnym, m.in. modernizacji przepompowni ścieków, na którą przeznacza się aż 6 mln zł. 

Realizacja zadań wymaga czasu. Na potwierdzenie tych słów powiedziała, że remonty dróg 

prowadzone przez Powiat ciągną się latami. Zawsze podczas realizacji inwestycji występują 

trudności. 

Radny JERZY PAC 

- Nawiązał również do odwołanego wyjazdowego posiedzenia Komisji Rady Gminy do 

Łubina Kościelnego, które było planowane na styczeń tego roku. Zapytał, dlaczego Pani Wójt 

zabrania radym wyjazdu do Łubina ? 

Prowadzący posiedzenie ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Na prośbę Pani Wójt, wyjaśnił, że w terminie, na który było planowane posiedzenie 

wyjazdowe wszystkich komisji, doszło do zaostrzenia pandemii, a w urzędach wprowadzano 

zalecenie pracy zdalnej. W związku z tym przewodniczący wszystkich komisji uzgodnili, że 

planowane w tym czasie posiedzenie należy odwołać. Nie przeszkadza to jednak w 

zorganizowaniu wyjazdu w terminie późniejszym, jeśli jest taka potrzeba. Radny dodał 

również, że zasięgnął informacji w Powiatowym Zarządzie Dróg dot. wniosku o 

dofinansowanie kosztów opracowania dokumentacji na remont drogi Stryki – Augustowo. 

Według uzyskanej informacji, jest szansa na uzyskanie dofinansowania tego zadania od 

Nadleśnictwa, stąd przedłożony przez Powiat wniosek o dofinansowanie zadania. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3g) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na 

dofinansowanie  zadania pn. „Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 659 w miejscowości 

Augustowo”, stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Radny JERZY ONACIK 

- Powiedział, że jeśli remont chodnika będzie wykonywany tak krótkimi odcinkami, to 

realizacja tej inwestycji  będzie trwała 10 – 20 lat. Zapytał, czy nie można tego przyspieszyć ? 
 Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

-  Odnosząc się do uwagi radnego, odczytała pismo Podlaskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Białymstoku, w którym zawarto prośbę o przesłanie uchwały Rady Gminy 

zabezpieczającej środki na to zadanie remontowe. Pani Wójt dodała, że w projekcie budżetu 

gminy na 2022 rok zadanie to nie było zapisane, ponieważ województwo również tego nie 

przewidywało. Co prawda Gmina Bielsk Podlaski zabiegała o realizację tej inwestycji, ale 

decyzja w tej sprawie należała do województwa, które planuje swój budżet. Jeśli po 

oszacowaniu kosztów zadania, zwrócono się o dofinansowanie w wys. 100 tys. zł, to gmina 

nie może przeznaczyć większej kwoty.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3h) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty, zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
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odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,, stanowi Załącznik Nr 

11 do protokołu.  

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Zapytał o możliwość przesunięcia terminu wejścia w życie nowych stawek opłat za śmieci – 

od 1 lipca 2022 r,. (zamiast od 1 kwietnia 2022 r.). Powiedział, że mieszkańcy są świadomi 

podwyżki opłat, bowiem w Gminie są stosunkowo niskie stawki, ale zdaniem radnego nie 

należy wprowadzać podwyżki w tym półroczu. Radny zwrócił się do Zastępcy Wójta z prośbą 

o przedstawienie szczegółowej informacji na temat nowych stawek. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

-   Poinformowała, że złożyła do Rady Gminy wniosek o wprowadzenie nowych stawek opłat 

od 1 kwietnia br. i nie przewiduje zmian w zakresie terminu wejścia w życie nowych stawek. 

Dodała, że do odbioru odpadów Gmina dokłada środki z budżetu gminy, bowiem opłaty 

mieszkańców nie pokrywają  w całości kosztów tego zadania.  

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Omówił szczegóły projektu uchwały zgodnie z załączonym wnioskiem. Porównał z 

dotychczas obowiązującą uchwałą. Zwrócił uwagę na  ochronę rodzin wielodzietnych w 

ramach Karty Dużej Rodziny. Podał proponowane stawki opłat: 

- 46 zł za odpady niesegregowane, 

- 23 zł za segregowane łącznie z BIO, 

- 20 zł za segregowane bez BIO (dot. mieszkańców posiadających własne kompostowniki). 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Zapytał, czy jest przewidziana premia dla mieszkańców, którzy dokonają wpłaty za cały 

rok ? 

Radny JERZY ONACIK 

- Zwrócił uwagę, że zbyt mała różnica (3zł) nie zachęci mieszkańców do segregowania 

odpadów (z uwzględnieniem kompostownika). 

Prowadzący posiedzenie ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że zwiększenie 

różnicy w opłatach może spowodować, że mieszkańcy zaczną zakładać własne 

kompostowniki. 

Radny JERZY BAJENA 

- Zapytał, czy po wprowadzeniu podwyżki opłat za odbiór odpadów i wcześniejszym 

wpłaceniu opłat za śmieci za cały rok, będzie naliczane tym mieszkańcom wyrównanie za 

miesiące, za które już uiszczono opłatę wg dotychczasowej stawki ? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

-    Poinformowała, że nie będzie żadnych premii za dokonywanie wpłat za cały rok, 

natomiast po wejściu w życie uchwały zwiększającej stawki, będą naliczane wyrównania 

uwzględniające podwyżkę, nawet jeśli opłata została wcześniej dokonana za cały rok.  

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3i) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym 

gminy oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy,,, 

stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3j) 
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Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dot. projektu Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3k) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu 

statutów sołectw w Gminie Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

-  Zapytał, z czego wynika potrzeba zmiany statutów sołectw ? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

-  Poinformowała, że minęło już trochę czasu od przyjęcia statutów, więc ich treść należy 

urealnić i dostosować do obowiązujących przepisów prawa. 

Do przedłożonego projektu uchwały innych pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał 

akceptację komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3l) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Stryki, stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3m) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i ustalenia 

wysokości diet radnym Rady Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 3n) 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2021 rok stanowi 

Załącznik Nr 17 do protokołu.  

Do przedłożonego sprawozdania pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 4) 
Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2021 r. 

stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu.  

Do przedłożonej informacji pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 5) 
Sprawy bieżące. 

Prowadzący posiedzenie ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Poinformował o złożonym przez Klub Radnych Konstruktywni wniosku o rozpatrzenie 

kwestii zagospodarowania placu Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie 

Kościelnym. Wniosek został skierowany do Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, więc 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o przygotowanie opinii 

prawnej w zakresie przedstawionym we wniosku, tj. czy przepisy prawa wymagają 

ekspertyzy specjalistycznej przed podjęciem decyzji o wycince drzew, czy przepisy prawa 

wymagają sporządzenia dokumentacji dot. przeprowadzanych prac przy wycince drzew oraz 

czy likwidacja hałd ziemi powinna być poprzedzona specjalistyczną ekspertyzą, np. w 
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zakresie oceny, czy stanowi ona jakiekolwiek zagrożenie dla bezpieczeństwa osób tam 

przebywających. Radny dodał, że problem dotyczących nieprzyjemnych zapachów 

utrzymujących się w szkole został rozwiązany. Opinię prawnika rozstrzygającą wątpliwości, 

o którą prosił Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych wszyscy radni 

otrzymali w formie elektronicznej (Załącznik Nr 19 do protokołu). 

Radna ALINA KORSZAK 

- Zgłosiła problem związany z wywożeniem nieczystości płynnych, który polega na 

trudnościach z ustaleniem terminu tej usługi. Jeden przedsiębiorca, który tym się zajmuje nie 

zawsze odbiera telefony od mieszkańców, więc trudno zarezerwować termin. Radna zwróciła 

się z zapytaniem o możliwości dofinansowania przez gminę takiej działalności, aby 

zwiększyć liczbę podmiotów świadczących takie usługi. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Poinformował, że na stronie internetowej Urzędu Gminy zamieszczona została informacja o 

dwóch dodatkowych przedsiębiorcach, którzy na terenie gminy będą świadczyć usługi 

wywożenia nieczystości płynnych. Radny doradził, aby termin rezerwować pisząc SMS do 

przedsiębiorcy, ponieważ podczas takiej pracy trudno jest ciągle odbierać telefony. 

Powiedział, że taka metoda sprawdziła się w sołectwie, gdzie radny pełni funkcję sołtysa. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Podziękowała radnemu za wypowiedź i powiedziała, że problem ten był znany, w związku z 

tym jest już więcej przedsiębiorców wywożących nieczystości płynne, a stosowna informacja 

w tej sprawie została zamieszczona na stronie internetowej. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Zgłosił potrzebę zabezpieczenia przez Zakład Energetyczny dodatkowego numeru telefonu 

dostępnego sołtysom na czas występowania awarii i przerwy w dopływie prądu. 

- Poinformował o złym stanie drzew rosnących przy drodze krajowej Nr 19. Zapytał, czy 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad  mogłaby przyspieszyć ich wycinkę, bo 

problem jest poważny zwłaszcza podczas wichur, jakie miały miejsce ostatnio. 

Radna LUCYNA TKACZUK 

-  Potwierdziła, że jest to duże niebezpieczeństwo dla użytkowników dróg, gdzie z powodu 

walących się drzew dochodzi do wypadków śmiertelnych. Zgłosiła, że takie 

niebezpieczeństwo występuje na drodze  wojewódzkiej,   w okolicach miejscowości Hołody. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że problem ten jest znany. Zadeklarowała sprawdzenie, na jakie drzewa zostały 

już wydane pozwolenia, po czym zostanie przygotowane wystąpienie w tej sprawie do 

Podlaskiego Wojewódzkiego Zarządu Dróg oraz Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Do pkt 6) 
 W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia ty o godz. 1005  posiedzenie zostało 

zamknięte. 

  

Protokołowała: 

Insp.  Ala Wawulska 

 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty  
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(Przewodniczący) 

2. KOWALCZUK Jan  

 

3. KRUK Alina  

 

4. MISIUK Albin  

 

          5. ONACIK Jerzy  

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący)  

 

2. CAR Mikołaj  

  

3. CHILKIEWICZ Jerzy  

  

4. KIRYLUK Mikołaj  

 

 

5. PAC Jerzy  

6. TKACZUK Lucyna  

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

 

2. BAJENA Jerzy 

 

 

3. KORSZAK Alina  

 

 

4. ONACIK Jerzy 

 

 

5. PAC Jerzy 

 

 

 


